
     Zápis OZ obce Hlavice ze dne 2.2.2015  

 
Přítomen: Martin Hozák, Jaroslav Najman, Jiří Pelinka, Ing. Josef Pytloun,                 

                   Miroslav Pytloun, Mgr. Tomáš Rolf, Mgr. Zdeněk Starý, Josef Šenberk 

 

Omluven: Ing. Dagmar Melicharová  
 
1) SK Hlavice-sportovní areál 
 
OZ vyslechlo další vývoj situace v SK Hlavice. K řešení problému přispívá i právník obce a právník SK Hlavice, 
s kterými je situace konzultována. Po nastalé diskusi připadají v úvahu dvě různé varianty řešení problému. 
Další jednání bylo odročeno na mimořádnou schůzi zastupitelstva, předběžně stanovenou  
na (9.2.2015 od 18 hodin). 
 
2) Nabídka leteckého snímkování 
 

Obecní zastupitelstvo obce Hlavice se usneslo a neschvaluje nabídku společnosti „JAS AIR CZ spol. s. r. o.“  

z letiště Hosín u Českých Budějovic na letecké snímkování obce.  

Základní cena jedné fotografie je 12 900 kč. 

 

 

Pro  -           (0)        

Proti -         (8)    Martin Hozák, Jaroslav Najman, Jiří Pelinka, Ing. Josef Pytloun,                 

                               Miroslav Pytloun, Mgr. Tomáš Rolf, Mgr. Zdeněk Starý, Josef Šenberk 

Zdržel se -  (0)    
                

3) BIMONT-Vápno 

 

OZ se usneslo a schvaluje všemi přítomnými členy uzavřít smlouvu o smlouvě budoucí na zřízení věcného 

břemene se společností BIMONT (služebnosti a smlouvu o právu provést stavbu Č.N-12-4013039/5). Tato 

smlouva vychází z návrhu OZ ze dne 15.12.2014. 

Obec uzavřením této smlouvy získá finanční obnos ve výši 48 125 kč.   
 

 

Pro  -           (8)    Martin Hozák, Jaroslav Najman, Jiří Pelinka, Ing. Josef Pytloun,                 

                              Miroslav Pytloun, Mgr. Tomáš Rolf, Mgr. Zdeněk Starý, Josef Šenberk 

 

Proti -         (0)     
Zdržel se -  (0)        
 

4) Hasičská výjezdová jednotka 

 

Obec Všelibice zaslala návrh smlouvy o hasičské výjezdové jednotce.  

Tento návrh smlouvy po diskusi nebyl akceptován. OZ bude požadovat, jako doplněk této smlouvy, 

doložení ročních finančních nákladů obce Všelibice na tuto výjezdovou jednotku.  

 

 



5) Pozemek p.č.14/16-zájemci o odkoupení 

 

OZ se usneslo a neschvaluje všemi přítomnými členy žádosti o odkoupení částí tohoto pozemku.  

Zájemcům o části tohoto pozemku (Tereza Hozáková a Jaroslava Dudlová (cca 88m2), 

 Pavel a Marie Hozákovi (cca 44 m2), Jan Melichar) bude nabídnut dlouhodobí pronájem těchto pozemků. 
 O tomto návrhu OZ bylo dáno hlasovat s následujícím výsledkem. 
 

Pro  -           (8)       Martin Hozák, Jaroslav Najman, Jiří Pelinka, Ing. Josef Pytloun,                 

                                 Miroslav Pytloun, Mgr. Tomáš Rolf, Mgr. Zdeněk Starý, Josef Šenberk 

Proti -         (0)     
Zdržel se -  (0)    
 
 

6) Seminář v Českém Dubě-odpady 

 

Starosta obce pan Miroslav Pytloun informoval OZ o termínu a místu (5.2.2015 v Českém Dubě) konání 

semináře věnovanému problematice spojené s odpady (jejich skladování, odvoz atd.).  

Pan Miroslav Pytloun tento seminář navštíví, jelikož OZ musí vyřešit problém zejména s biologickým 

odpadem.  

 

 

7) Podpisové právo ČNB 

 

Pan starosta Miroslav Pytloun upřesnil informace ohledně podpisového práva v České národní bance.  

Podpisové právo mají Miroslav Pytloun, Mgr. Zdeněk Starý, Mgr. Tomáš Rolf, přičemž vytvořit nové 

podpisové vzory musí pouze poslední dva jmenovaní. Podpisový vzor pana starosty je stále platný. 

 

 

8) Hasičská nádrž Vápno 

 

OZ se usneslo a přítomnými členy schvaluje (a pověřuje) pana Jaroslava Najmana v jednání o opravě 

hasičské nádrže na Vápně. Pan Jaroslav Najman prozatím vyjednal výhodné podmínky pro obec,  

která by hradila pouze část nákladů a to v odhadované výši 50 000 kč.  

Velkou část ostatních nákladů uhradí jako sponzorský dar společnost EMH Stavební CZ s.r.o.  

Nemalou měrou přispějí k této opravě i vyhlášenou brigádou obyvatelé Vápna. 

 

Pro  -           (7)       Martin Hozák, Ing. Dagmar Melicharová, Jiří Pelinka, Ing. Josef Pytloun,                 

                                 Miroslav Pytloun, Mgr. Tomáš Rolf, Mgr. Zdeněk Starý, Josef Šenberk 

Proti -         (0)     
Zdržel se -  (1)       Jaroslav Najman  
 

 

 

 

 

 



9) Zimní údržba komunikací 

Zastupitel pan Martin Hozák vznesl dotaz na posyp komunikací, zejména úsek kolem mateřské školy. 

Situace bude nadále sledována a následně řešena, tak aby byla zajištěna sjízdnost místních komunikací. 

 

 
 

 

 
V Hlavici dne 2.2.2015 
Zapsal: Mgr. Tomáš Rolf  
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